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Hei!
Sender herved over spørsmål fra Høgre til ukens møte:
« Håndteringen av gjødsel/biomasse/matavfall er blitt stadig mer komplisert for bøndene på Vestland. Det er få mottak,noe som gjør at
det blir lange transportdistanser.  Samtidig er jo gjødsel en ressurs og selges for eksempel dyrt på hagesentre.

- Er Vestland fylke klar over problemstillingen ?
- Hvordan kan fylket stimulere til at det etableres flere lokale kompostanlegg og biogassanlegg,og til at gjødsel kan bli en kortreist
ressurs, brukt lokalt ?»
Vennlig hilsen
Jana Midelfart Hoff
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